



ALLTID BEREDT

REFERAT fra KRETSSTYREMØTE 7. april 2011

Tilstede: Anne, Ingrid, Hans Kristian, Bjørn Roger, Nils-Fredrik
Forfall: Amund (syk)

1. Oppfølging fra forrige møte
 - a. Kasserer
 - i. Thore Ødegårdstuen fra Biri påtar seg å overta vervet fra Maren. Kretsstyret sørger for at de to snakker sammen og legger en plan for overtakelsen. Takk til Anne som har overtalt 😊
 - b. Kretsmerker
 - i. Nils-Fredrik forventer å få en ferdig dataoriginal.
 - ii. Bestilling hos Stili Profil så snart som mulig. 2000 stk.
 - iii. Utsalgspris til gruppene avklares når endelig pris fra leverandør er klar.
 - c. Kanoer
 - i. Bestilt to kanoer med to seter i hver fra Hasle kanoer AS
 - ii. Ikke fått bestillingsbekreftelse, men purret i uke 14.
 - d. Hans Kristian og Magnus
 - i. Hans Kristian og Magnus får hver sin turkkopp i tre med jubileumslogo innbrent.
 - ii. Av tekniske grunner blir koppene ettersendt.
 - iii. **Kretsen og kretsstyret takker for god innsats som styremedlemmer og varamedlemmer over flere år.**
 - e. Epostlista ledere/rovere
 - i. Innmeldte endringer er lagt inn. Vil bli sendt ut til alle på samme liste.
2. Jamboreestøtte
 - a. Gjøvik speidergruppe: Christoffer, Anna, Bror, Eirik
 - b. Østre Toten: Kjetil
 - c. Biri: Karl Martin, Romar, Tor Augund, Jo, Jonas R, Jonas B
 - d. Biri: Støtte til leder/IST: Ingrid Schiager
 - e. Totalt søkere på speiderkvote: 11 stk
 - i. Hver speider får 900,- hver overført på konto.
 - f. Totalt søkere på midler fra lederfondet: 1 stk (tidligere utbetalt til 1)
 - i. Kretsen støtter Ingrid Schiager med kr 2.500,- fra kretsens Lederfond.
 - g. **Nils-Fredrik** sørger for å sende nødvendig informasjon til Maren.
3. Oppfølging av grupper
 - a. Vestre Toten; ønsker å være hvilende inntil videre. Står med medlemmer. Er tilbudt støtte av kretsen ved behov, og også Inspiratørprogrammet ble nevnt.

Vestoppland krets av Norges speiderforbund

Side 1/4

Adresse: kretsleder Nils-Fredrik Pedersen | Postadresse: Trondhjemsvegen 87, 2825 Gjøvik

Telefon: 92 62 76 99 | Epost: nils_fredrik@hotmail.com | Org.nr: 994773127 | Kontonr: 2050.21.60665



ALLTID BEREDT

- b. Kolbu; Styret vil kontakte Steinar for å foreslå at gruppa legges ned. Det er lite sannsynlig at det blir behov på Kolbu, eller at det blir nok nye ledere. Det er heller ingen aktivitet i gruppa, og det ene medlemmet av to, har planer om å gå over til Østre Toten. Kolbu valgte å ikke gå inn i den nye Østre Toten speidergruppe.
 - c. Grua; Bjørn Roger har prøvd å få kontakt, men ikke fått svar enda. Han følger opp videre.
 - d. Fagernes, Rogne, Leira; Ikke kontaktet enda. Anne følger opp.
 - e. Begnadalen; Anne har snakket med Gerd Elin. For tiden var speidern utkonkurrert av fotballen, men gruppa håper å komme sterkere tilbake. Inntil videre gjør kretsen ikke noe spesielt der.
4. Tilbakemelding fra Topplederssamlingen (KL/KS-samling) i Bergen
- a. NM i speiding; Hele pinsen. Folkeparken i Moss. 100-års feiring. Søndag ettermiddag stor feiring. Åpent for heiagjenger.
 - b. Nye grupper/ledertrening – Hordaland krins og deres fokus
 - i. Kretsstyret skal motivere og provosere gruppene
 - ii. Ferdig startpakke til gruppene med møter for et halvt år, startkapital m.m.
 - iii. Din gruppe er verdens beste gruppe!
 - iv. Etter en vellykket tur: Er speideren **skitten, trøtt og lukter bålryøk**.
 - c. Peffkurs 1-2-3
 - i. Peff 1: Drive patruljen på møte
 - ii. Peff 2: Drive patruljen på tur
 - iii. Peff 3: Egen patruljetur (fordypningsmerke patruljetur)
 - iv. Kombimerke
 - d. Forbundets terminliste!!
 - i. Toppledermøte
 - ii. Speiderforum/Roverforum/Speiderting
 - iii. NM i speiding
 - iv. Lederløft
 - v. Dignity Day
 - vi. Ideer: Forarbeid landsleir; minileir for vandrere? Bre/sjø
 - e. Tanker til ting vi kan vurdere lokalt:
 - i. SFO og speiding (flokk)
 - ii. Verving; SFO, Fastlandstunt i august...
 - f. Ledertrenere
 - i. Oppnevnes for to år av kretsstyret
 - 1. Vestoppland må få rutiner
 - ii. Godkjent ledertrener; har kurs, kan oppnevnes i kretsen, kan være kursansvarlig hvis oppnevnt.



ALLTID BEREDT

iii. Oppnevnt ledertrener; har ikke alltid kurs. Holder kurs for kresten

iv. Gratis ledertrenerkurs for ungdom; påmelding til NSF!

1. Har vi noen interesserte vi burde spørre?

- g. Nasjonale speidersentre
 - i. Tredalen; skal utvikles
 - ii. Solstølen; skal pusses litt opp
 - iii. Havbrått
- h. Kalendersalg viktig for Forbundet
 - i. Burde klare å selge 3 hver!
 - ii. Innspill om bedre løsninger;
 - 1. Bilder fra krets/gruppe i stedet for Forbund skal utredes
 - 2. Tilpasset skoleår = speiderår!
 - a. Lettere å selge rundt sommeren enn til nyttår når alle andre selger kalendere
- i. Inspiratørprogrammet (fra Danmark)
 - i. Gjør gruppen attraktiv!
 - ii. Ressurspersoner utenfra
 - iii. Hva er viktigst; JO; HVA GJØR LEDERNE? 80%
 - iv. Organisasjonsutvikling
 - v. Spesielt tenkt for grupper som sliter (ikke helt døde, men små...)
 - 1. ca 20 medlemmer i 2 enheter? Avhengig av lokale tilstander.
 - 2. 2 dager pr år + diverse små møter for full pakke
 - a. Og/eller vekstperiode over for eksempel et år
- vi. Ønsker 2 fra hver krets inn i programmet!**
 - 1. Hvem er aktuell hos oss?
 - a. Kretsen kan forespørre følgende:
 - i. Tore Arnesen
 - ii. Thorbjørg Nordengen
 - iii. Yngvar Amlien (Nord Trøndelag krets, student Gjøvik)
- j. Mjøsklubbsamarbeidet
 - i. Møte vår: Idemøte; langsiktig og kortsiktig
 - ii. Møte høst: Konkretisering
 - iii. Få alt inn på terminlistene i november (ref kretsting Vestoppland)
 - iv. Ledersamling på KBK?

5. Hjemmesidene

- a. Sidene begynner å bli ok strukturert.
- b. Saker til sidene legges ut av Hans Kristian og Nils-Fredrik foreløpig.
- c. Hans Kristian jobber litt videre med strukturen.
- d. Hans Kristian skaffer brukernavn og passord til Nils-Fredrik og Amund.



ALLTID BEREDT

6. CampInCamp
 - a. 300 påmeldte fra Mjøskretsene. 250 fra Nedre Buskerud.
 - b. Planleggingen går etter planen. Leirkomiteen fungerer fint, også samarbeidet med Nedre Buskerud.
 - c. 3 underleire
 - d. Leirmerker er på vei. T-skjorte og leirskjerf skal også lages.

7. Arrangementer
 - a. KBK og NM, Småspeiderdag
 - i. I rute. Invitasjon er sendt ut for KBK. Patruljer er forhåndspåmeldt til NM i speiding.
 - ii. **Grupper bes ta oppgaver på KBK.** Gjøvik har tatt ansvar for 1. hjelpspost.
 - iii. Savner invitasjon til Småspeiderdag; er purret opp.
 - b. St. Georgsdag
 - i. Invitasjon er kommet (1. Brandbu, Røykenvika)

8. Eventuelt
 - a. Brev fra Speidersjefen til kretsledere/korpssjefer:
 - i. Det skal utarbeides felles internasjonale profilplagg og et skjerf for internasjonale leire (KFUM/K og NSF)
 - ii. Speiderloven skal gjennomgås og evt revideres (KFUM/K og NSF). Dette kan bli en spennende og interessant verdidebatt.
 - iii. Husk Speideraksjonen 😊
 - b. Home Hospitality
 - i. Kretsen må purre på St. Georgsgildet for å få mer informasjon ut til gruppene i god tid.
 1. Ingrid kontakter Anne Lise Høgvoll.

Referent:
Nils-Fredrik